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         Protokół Nr 34 

z XXXIV sesji Rady Gminy Miasteczko Kraje ńskie 

w dniu 28 grudnia 2009r. 

XXXIV sesja Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie  rozpoczęła się o godz.11.00 

w sali Domu Kultury w Miasteczku Krajeńskim. Przewodnicząca Rady  D. Pawlak 

otworzyła posiedzenie i powitała wszystkich zebranych. W sesji wzięło udział 12 

radnych, (radni Drzymała, Huszek i Pranke nieobecni).Przewodnicząca stwierdziła, 

że wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi  quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji - listy obecności radnych oraz 

gości w załączeniu. 

Porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe: 

- otwarcie sesji, 

- stwierdzenie quorum, 

- informacja nt. porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z obrad XXXIII sesji Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z 

dnia 2 grudnia 2009 r. 

3. Interpelacje i zapytania radnych. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacja Wójta Gminy o postępie prac związanych z kanalizacją i 

oczyszczalnią ścieków w Gminie Miasteczko Krajeńskie. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji Rady Gminy 

Miasteczko Krajeńskie na 2010 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2010 rok. 

9. Podjecie uchwały w sprawie przepisów porządkowych regulujących zasady 

używania (odpalania) materiałów pirotechnicznych o charakterze 

widowiskowym na terenie Gminy Miasteczko Krajeńskie. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2009 rok. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miasteczko 

Krajeńskie na 2010 rok: 

– przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem przez 

Wójta Gminy Miasteczko Krajeńskie, 

- przedstawienie opinii RIO, 

- przedstawienie opinii Komisji Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie, 

- ustosunkowanie się Wójta Gminy do uwag, zastrzeżeń i wniosków, 

- przedstawienie ewentualnych autopoprawek do projektu budżetu, 

- dyskusja nad proponowanymi poprawkami, ich przegłosowanie, 

- podjęcie uchwały budżetowej wraz z przyjętymi poprawkami. 

12. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone przez radnych i sołtysów. 

13. Sprawy różne, wolne wnioski. 

14. Ustalenie terminu następnej sesji Rady Gminy. 

15. Zakończenie 

Na temat porządku obrad głos zabrała Przewodnicz ąca Rady D.Pawlak . Z uwagi na 

nieobecność radnego Huszka, który był sekretarzem ostatniej sesji, zaproponowała 

zniesienie pkt 2 porządku obrad tzn. przyjęcie protokołu z obrad XXXIII sesji Rady 

Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia 2 grudnia 2009 r. 

 

Wójt Gminy K. Jagodzi ński  zaproponował  dodanie  do porządku obrad trzech 

uchwał wobec czego kolejność podejmowanych uchwał byłaby następująca: pkt. 6-  

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji Rady Gminy Miasteczko 

Krajeńskie na 2010 rok, pkt. 7- Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii 

na 2009 rok, pkt 8- Podjęcie uchwały w sprawie przepisów porządkowych 

regulujących zasady używania (odpalania) materiałów pirotechnicznych o 

charakterze widowiskowym na terenie Gminy Miasteczko Krajeńskie, pkt 9 - Podjęcie 

uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXIV/139/2009 Rady Gminy Miasteczko 

Krajeńskie z dnia 29 czerwca 2009 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Pilskiemu, pkt 10 - Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2009 

rok, pkt 11 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/159/2009 Rady 

Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia 4 listopada 2009 roku  w sprawie zaciągnięcia 

kredytu długoterminowego, pkt 12 - Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 
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Gminy Miasteczko Krajeńskie na 2010 rok, pkt.13- Podjęcie uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pilskiemu. 

 
Radni nie wnieśli sprzeciwu i przystąpiono do głosowania za przyjęciem porządku 

obrad po zmianach: 

 Głosowanie : 12 głosów „za” na 12 obecnych radnych. 

Wobec powyższego porządek obrad po zmianach przedstawiał się następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 
- otwarcie sesji, 
- stwierdzenie quorum, 
- informacja nt. porządku obrad. 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 
3. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 
4. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Informacja Wójta Gminy o postępie prac związanych z kanalizacją i 

oczyszczalnią ścieków w Gminie Miasteczko Krajeńskie. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji Rady Gminy 

Miasteczko Krajeńskie na 2010 rok. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2010 rok. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie przepisów porządkowych regulujących zasady 

używania (odpalania) materiałów pirotechnicznych o charakterze 
widowiskowym na terenie Gminy Miasteczko Krajeńskie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXIV/139/2009 Rady 
Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia 29 czerwca 2009 roku w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pilskiemu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2009 rok. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/159/2009 Rady Gminy 

Miasteczko Krajeńskie z dnia 4 listopada 2009 roku  w sprawie zaciągnięcia 
kredytu długoterminowego. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miasteczko 
Krajeńskie na 2010 rok: 
– przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem przez 
Wójta Gminy Miasteczko Krajeńskie, 
- przedstawienie opinii RIO, 
- przedstawienie opinii Komisji Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie 
- ustosunkowanie się Wójta Gminy do uwag, zastrzeżeń i wniosków, 
- przedstawienie ewentualnych autopoprawek do projektu budżetu, 
- dyskusja nad proponowanymi poprawkami, ich przegłosowanie, 
- podjęcie uchwały budżetowej wraz z przyjętymi poprawkami. 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi    
       Pilskiemu. 
14. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone przez radnych i sołtysów. 
15. Sprawy różne, wolne wnioski. 
16. Ustalenie terminu następnej sesji Rady Gminy. 
17. Zakończenie 

 Ad.2. 

Radny Klesa  zadał pytanie dotyczące zaawansowania procedur w sprawie prac 

remontowych cmentarza. 

Radny Stanek   zauważył niedokończone prace na nowo przebudowanej drodze do 

Solnówka. 

Ad.3 

Przewodnicz ąca D.Pawlak  w swej informacji podała odbyte cotygodniowe dyżury w 

Urzędzie Gminy oraz przygotowanie odpowiedzi na interpelacje radnego Drzymały. 

Ad.4. 

Wójt Gminy K.Jagodzi ński  przedstawił wszystkie zarządzenia wydane w minionym 

okresie. Następnie jako swoje działania wymienił także prace nad autopoprawkami 

do budżetu na 2010 rok, a także : spotkanie wójtów i burmistrzów na temat  

porozumienia międzygminnego w sprawie gospodarki odpadami i rozliczania 

dostawy wody do gmin sąsiednich. Wspomniał także o Planie Turystycznym 

Północnej Wielkopolski. Jest to stowarzyszenie powielające zadania przypisane do 

Stowarzyszenia Gmin i Powiatów Nadnoteckich, dlatego na chwile obecną nie widzi 

potrzeby, abyśmy stali się członkami także i tego stowarzyszenia. 4 grudnia tego 

roku odbył się turniej halowy piłki nożnej o Puchar Wójta Gminy Miasteczko 

Krajeńskie , a 10 grudnia podpisano porozumienie w sprawie gospodarki odpadami 

komunalnymi. 17 grudnia odbyło się spotkanie wigilijne dla samotnych naszej gminy, 

tym samy Wójt złożył gorące podziękowania dla dyrekcji biblioteki i domu kultury za 

ogromny wkład w przygotowanie tego spotkania. 22 grudnia w Poznaniu został 

podpisany program unijny pod nazwa „Świetlica pod chmurką” w Wolsku. 
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Ad.5. 

R.Chmielnicki - pracownik ds. inwestycji Urzędu Gminy Miasteczko Krajeńskie 

zdając comiesięczną relację z postępu prac inwestycyjnych przedstawił działania 

podjęte w tym temacie. Otrzymaliśmy pozwolenie wodno-prawne dla oczyszczalni 

ścieków i zrzutu tych ścieków do rowu przydrożnego, ze złożyliśmy wniosek na 

pozwolenie na budowę, zaznaczając, że spełniamy wszystkie wymagania 

dokumentacyjne mamy spełnione zgodnie z przyjętym harmonogramem. 18 grudnia 

ogłosiliśmy przetarg na budowę kanalizacji W styczniu 2010 nastąpi wyłonienie tego 

wykonawcy, ale odbędą się też i następne przetargi np. na wyłonienie  inżyniera 

kontraktu, który zająłby się wykonawstwem całości projektu. Trzeba się jednak liczyć 

z możliwością oprotestowania każdego przetargu, więc terminy mogą ulec zmianie. 

Jeśli chodzi o studium wykonalności, to musi powstać aneks do tego dokumentu oraz 

jego weryfikacja. Czekają nas jeszcze inne przetargi : na inżyniera kontraktu oraz 

przetarg na następny etap budowy oczyszczalni ścieków. 

Ad.6. 

Przewodnicz ąca D.Pawlak  zarządziła, aby każdy z przewodniczących 

poszczególnych komisji odczytał proponowany plan pracy swojej komisji na 2010 rok. 

Przewodnicz ąca Grembowska  odczytała plan pracy Komisji Oświaty, Kultury, 

Zdrowia i Polityki Społecznej na 2010 rok. 

Przewodnicz ąca Ozimek  odczytała plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2010 rok. 

Przewodnicz ący Ryczek  odczytał plan pracy Komisji Rolnictwa i Polityki Społecznej 

na 2010 rok. 

Wiceprzewodnicz ący Rozental  odczytał plan pracy Komisji Budżetu, Finansów i 

Inicjatyw Gospodarczych na 2010 rok. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodnicz ąca Pawlak  odczytała projekt uchwały  w sprawie przyjęcia planów 

pracy poszczególnych komisji. 

Głosowanie : 12 głosów „za”,  na 12 obecnych radnych. 
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Ad.7. 

Przewodnicz ąca Pawlak  odczytała projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii 

na 2010 rok. Radni szczegółowo analizowali ten projekt, więc nie było żadnych 

pytań. 

Głosowanie : 12 głosów „za”,  na 12 obecnych radnych. 

Ad.8. 

Sekretarz Gminy M.Góra  przedstawiła projekt uchwały w sprawie przepisów 

porządkowych regulujących zasady używania (odpalania) materiałów 

pirotechnicznych o charakterze widowiskowym na terenie Gminy Miasteczko 

Krajeńskie. W swej wypowiedzi podkreśliła, że obecnie obowiązujące unormowanie 

nie odpowiada realiom dnia dzisiejszego i dlatego należało podjąć ten temat 

ponownie. Radni zapoznali się z tym projektem już na komisjach. Przewodnicząca 

Rady odczytała projekt tej uchwały.  

Głosowanie : 12 głosów „za”,  na 12 obecnych radnych. 

Ad.9. 

Skarbnik Gminy E. Jendrzejek  odczytała pismo Starosty Pilskiego informujące o 

nie rozstrzygnięciu przetargu na wyłonienie wykonawcy zadania inwestycyjnego „ 

Ciąg pieszo-rowerowy Miasteczko-Brzostowo” , co uniemożliwia rozpoczęcie prac w 

tym roku. W związku z tym koniecznym jest podjęcie uchwały  w sprawie uchylenia 

uchwały Nr XXIV/139/2009 Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia 29 czerwca 

2009 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pilskiemu. 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt. 

Głosowanie : 12 głosów „za”,  na 12 obecnych radnych. 

Ad.10. 

Skarbnik przedstawiła zarządzenie Wójta Gminy w sprawie zmian w budżecie na 

2009 rok. 

Przewodnicz ąca Pawlak  odczytała projekt uchwały w tej sprawie. 
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Głosowanie : 12 głosów „za”,  na 12 obecnych radnych  

Ad.11. 

Przewodnicz ąca Rady D.Pawlak odczytała projekt uchwały  w sprawie zmiany 
uchwały Nr XXXII/159/2009 Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia 4 listopada 
2009 roku i w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. Ponieważ projekt 
szczegółowo był analizowany na wszystkich komisjach, radni nie wnieśli żadnych 
uwag. 
 
Głosowanie : 12 głosów „za”,  na 12 obecnych radnych. 

Rada Gminy podjęła uchwałę Nr XXXIV/171/2009 w sprawie zmiany uchwały Nr 
XXXII/159/2009 Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia 4 listopada 2009 roku  w 
sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.  Uchwała stanowi załącznik Nr 6 do 
protokołu. 

 

Ad.12. 

Skarbnik  przedstawiając projekt budżetu na 2010 rok odczytała trzy opinie RIO w 

sprawie projektu budżetu na 2010 rok- wszystkie te opinie były pozytywne z 

niewielkimi zastrzeżeniami w uzasadnieniach. 

Następnie przewodniczący wszystkich komisji rady odczytali opinie swoich komisji na 

temat projektu budżetu na 2010 rok. 

Następnie Wójt Gminy  zabrał głos i powiedział, że  nasza gmina  musi się 

przygotować do podejmowania trudnych decyzji, że czeka nas wiele wyrzeczeń, 

szukanie tanich rozwiązań. Budżet jest trudny i ryzykowny, ale podbudowany 

ustaleniami, a przede wszystkim preumową. Jednak istotna jest także atmosfera do 

pracy, atmosfera wzajemnego zaufania. RIO poważnych zastrzeżeń przecież do tego 

budżetu nie ma. Wójt także powiedział, że deklaruje, że zrobimy wszystko, że nie 

zawiedziemy, drobiazgi mogą się nie udać, ale musimy brnąć do przodu, bo nie 

mamy już innego wyjścia. Wszyscy zdajemy sobie sprawę, że mamy za mało 

środków przeznaczonych na utrzymanie dróg, w tym także dróg nadnoteckich. Ale 

być może pojawią się jakieś możliwości, trzeba tylko dużo rozmawiać z rolnikami. 

Wszystko będzie zależało od tych dwóch naszych inwestycji, od kosztów jakie 

przyjdzie nam na nie ponieść. Następnie odczytał swoje autopoprawki do opinii RIO. 
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Radny Ryczek opuścił obrady- godz.13.48. 

Przewodnicz ąca Pawlak  zarządziła dyskusję nad projektem budżetu. Stwierdziła 

jednocześnie, że chyba wszyscy zdają sobie sprawę jak bardzo trudny  jest ten 

budżet, ale mamy przecież cel i musimy jemu praktycznie wszystko inne 

podporządkować. Mamy nadzieję, że to nam się uda. 

Nikt więcej z radnych nie zabrał głosu. 

Głosowanie  nad przyjęciem autopoprawek Wójta do zastrzeżeń RIO: 

w części  I: 

Głosowanie : 11 głosów „za”,  na 11 obecnych radnych. 

w części II: 

Głosowanie : 11 głosów „za”,  na 11 obecnych radnych. 

w części III: 

Głosowanie : 11 głosów „za”,  na 11 obecnych radnych. 

Przewodnicz ąca Pawlak  odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

na 2010 rok z uwzględnieniem autopoprawek Wójta 

Głosowanie : 11 głosów „za”,  na 11 obecnych radnych. 

Rada Gminy Miasteczko Krajeńskie podjęła uchwałę Nr XXXIV/172/2009 w sprawie 
uchwalenia budżetu na 2010 rok. Uchwała stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 

Ad.13. 

Przewodnicz ąca Pawlak  odczytała projekt uchwały w sprawie  udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi  Pilskiemu w 2010 roku. Sprawa jest ogólnie znana radnym, 

więc przystąpiono do głosowania: 

Głosowanie : 11 głosów „za”,  na 11 obecnych radnych. 

Ad.14. 

Wójt Gminy  odpowiadając na interpelacje w sprawie cmentarza odpowiedział, że 

procedura jeszcze trwa, wniosek należy jeszcze uzupełnić. Jeśli nie teraz , to mamy 



 9

szansę przy następnym rozdaniu wiosną. W każdym bądź razie zagrożenia tego 

zadania nie ma. W sprawie drogi w Grabownie Wójt powiedział, że zła pogoda 

przeszkodziła w dokończeniu wszystkich prac na drodze do Solnówka, ale gdy tylko 

warunki pogodowe na to pozwolą, to mamy zapewnienie wykonawcy, ze prace 

zostaną dokończone.- przepust i inne drobne prace. Jeśli chodzi o drogę w 

Grabionnej do Pana Hajmana, to nie ma technicznej możliwości żeby ją poszerzyć. 

Droga Wolsko- Dworzakowi zostanie naprawiona, jesteśmy w trakcie przewożenia 

materiału. Droga Okaliniec – Grabionna była naprawiana, jej stan powinien być już 

dużo lepszy. Zlikwidowanie wyrwy koło baru w Grabownie na te chwile nie jest 

możliwe. Nie mamy możliwości technicznych, chociaż mamy plan opracowany. Wójt 

ogólnie stwierdził, ze tak naprawdę, to mamy niewielkie możliwości techniczne na 

wykonanie niektórych prac, a do tego warunki pogodowe nie raz są czynnikiem 

decydującym, ze praca nie może być wykonana. Pracownicy pełnią dyżury i są do 

dyspozycji i jak będziemy umieli najlepiej, tak będziemy robić. Są także rzeczy , 

których nie musimy się wstydzić, jak choćby oczyszczalnia ścieków , mamy z nią 

kłopoty, ale jak na te warunki dobrze działa. WIOŚ dostrzega nasze starania i 

rozumie nasza sytuację. Na koniec Wójt podziękował radnym i sołtysom za 

współpracę. Podkreślił, ze rok nie był zły, zrobiliśmy kilka ważnych zadań i jeśli 

starczy nam wytrwałości, to zrealizujemy najważniejsze dla nas zadanie. 

Ad.15. 

Przewodnicz ąca Rady  odczytała życzenia świąteczno-noworoczne od Starosty 

Pilskiego oraz od Przewodniczącego Rady Powiatu. W swoim imieniu złożyła 

życzenia wszystkim obecnym. 

Sołtys Dziuba - proponuje zakup i zamontowanie termowentylatora i podgrzewaczy 

do świetlicy w Okalińcu. 

Sołtys Ilnicki  przypomniał o posypywaniu dróg piaskiem. 

Sekretarz M.Góra  poinformowała wszystkich o planowanej samorządowej zabawie 

karnawałowej, która ma się odbyć 23 stycznia. 
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